

**Информация о журнале
«Вестник Московской академии Следственного комитета
Российской Федерации»**

Журнал «Вестник Московской академии Следственного комитета Российской Федерации» — периодическое научно-практическое издание, отражающее тематику теоретических и прикладных исследований в сфере различных отраслей права, а также экономики и психологии, проводимых в Московской академии Следственного комитета Российской Федерации. Выпускается с 2014 г.

В течение года выходят **четыре выпуска** журнала.

Учредителем журнала является федеральное государственное казенное образовательное учреждение высшего образования «Московская академия Следственного комитета Российской Федерации».

Издатель журнала — издательство Московской академии Следственного комитета Российской Федерации.

Адрес издательства: 125080, г. Москва, ул. Врубеля, д. 12.

Контактная информация: тел./факс: 8(499)750-10-59, тел./факс: 8(499)750-10-71.

Электронный адрес: 7700153@gmail.com

Журнал зарегистрирован Федеральной службой по надзору в сфере связи, информационных технологий и массовых коммуникаций. Свидетельство о регистрации ПИ №ФС77-69345.

Журнал включен в систему Российского индекса научного цитирования.
ISSN 2410–7638

Журнал распространяется по подписке. Индекс 71175 в каталоге «Роспечать». Подписка оформляется в почтовых отделениях страны.

Председатель редакционной коллегии

А.И. Бастрыкин,

Председатель Следственного комитета Российской Федерации, Заслуженный юрист Российской Федерации, доктор юридических наук, профессор, генерал юстиции Российской Федерации

Главный редактор

Н.Д. Эриашвили,

доктор экономических наук, кандидат юридических и исторических наук, профессор, лауреат премии Правительства РФ в области науки и техники.

Научный редактор, ответственный за выпуск

А.Ж. Саркисян,

руководитель редакционно-издательского отдела Московской академии Следственного комитета Российской Федерации, кандидат юридических наук, старший лейтенант юстиции

Правила рецензирования

В соответствии с Требованиями к рецензируемым научным изданиям для включения в Перечень рецензируемых научных изданий, в которых должны быть опубликованы основные научные результаты диссертаций на соискание ученой степени кандидата наук, на соискание ученой степени доктора наук, утвержденными приказом Министерства образования и науки Российской Федерации от 25 июля 2014 г. № 793, редакция журналов «Вестник Московской академии Следственного комитета Российской Федерации» и «Расследование преступлений: проблемы и пути их решения» осуществляет рецензирование всех поступающих в редакцию материалов, соответствующих ее тематике, с целью их экспертной оценки. Рецензирование осуществляется в соответствии с Положением о порядке рецензирования рукописей статей, представленных для публикации в научных периодических изданиях ФГКОУ ВО «Московская академия Следственного комитета Российской Федерации». http://www.academy-skrf.ru/izdat/pol_por_recenz.pdf

ТРЕБОВАНИЯ к содержанию и оформлению статей для публикации в журнале «Вестник Московской академии Следственного комитета Российской Федерации»: <http://academy-skrf.ru/science/vestnik/treb.pdf>

В журнале «Вестник Московской академии Следственного комитета Российской Федерации» публикуются научные статьи по широкому кругу вопросов, относящихся к различным отраслям отечественного, зарубежного и международного права, а также экономики, психологии применительно правоохранительной деятельности; результаты диссертационных исследований и научно-исследовательской работы профессорско-преподавательского состава, аспирантов, соискателей, магистрантов; материалы о международных и российских конференциях с участием сотрудников академии.

Основные рубрики журнала «Вестник Московской академии Следственного комитета Российской Федерации»

Юридические науки

- История государства и права
- Уголовное право и криминология; уголовно-исполнительное право
- Уголовный процесс
- Криминалистика; судебно-экспертная деятельность; оперативно-разыскная деятельность
- Гражданское право; предпринимательское право; семейное право; международное частное право
- Судебная деятельность; прокурорская деятельность; правоохранительная и правозащитная деятельность

Экономические науки

- Экономика и право

Психологические науки

- Юридическая психология

- Социальная психология

Документы и материалы (в данной рубрике публикуются юридические документы)

Рецензия

Форумы, конференции, круглые столы

The journal "Bulletin of the Moscow Academy of the Investigative Committee of the Russian Federation" is a periodic scientific and practical edition reflecting the subject of theoretical and applied research in the field of various branches of law, as well as economics and psychology held at the Moscow Academy of the Investigative Committee of the Russian Federation. It has been issued since 2014.

Four issues of the journal are published per year.

The founder of the journal is the federal state public educational institution of higher education the "Moscow Academy of the Investigative Committee of the Russian Federation".

The publisher of the journal is the publishing house of the Moscow Academy of the Investigative Committee of the Russian Federation.

The address of the publishing house:

12, Vrublei Str., Moscow, 125080

Contact information: phone: / fax: +7 (499) 750-10-59, tel./fax: +7 (499) 750-10-71.

E-mail: 7700153@gmail.com

The journal is registered with the Federal Service for Supervision in the Sphere of Communication, Information Technologies and Mass Communications. Certificate of registration - ПИ №ФС77-69345.

The journal is included in the Russian Science Citation Index.

ISSN 2410-7638

The journal is distributed by subscription. Index 71175 in the catalogue of "Rospechat". The subscription to the journal is carried out at the post offices of the country.

Chairman of the Editorial Board

A.I. Bastrykin,

Chairman of the Investigative Committee of the Russian Federation, Honored Lawyer of Russia, Doctor of Law, Professor

Chief Editor

N.D. Eriashvili,

Editor-in-Chief of the Joined Editorship, Candidate of History, Candidate of Law, Doctor of Economics, Professor, Laureate of the Prize of the Government of the Russian Federation in the Field of Science and Technics.

Scientific editor, responsible for the issue

A.Zh. Sarkisyan,

Head of the editorial and publishing department of the Moscow Academy of the Investigative Committee of the Russian Federation, Candidate of Law, Senior lieutenant of justice

Review regulations

In accordance with the Requirements for peer-reviewed scientific publications for inclusion in the List of peer-reviewed scientific publications in which the main scientific results of dissertations for the degree of candidate of sciences must be published, for the academic degree of the doctor of sciences, approved by the order of the Ministry of Education and Science of the Russian Federation of July 25, 2014 № 793, the editors of the journals "Bulletin of the Moscow Academy of the Investigative Committee of the Russian Federation" and "Investigation of crimes: problems and solutions" carry out a peer review of all submitted to the journal materials on corresponding topics of the journal, for peer reviewing. Reviewing is carried out in accordance with the Regulations on the procedure for reviewing manuscripts submitted for publication in the scientific periodicals of the Moscow Academy of the Investigative Committee of the Russian Federation. http://www.academy-skrf.ru/izdat/pol_por_recenz.pdf

The journal “**Bulletin of the Moscow Academy of the Investigative Committee of the Russian Federation**” publishes scientific articles on a wide range of issues related to various branches of national, foreign and international law, as well as economics and psychology with regard to law enforcement. The results of dissertational research and research work of the faculty, graduate students, applicants, undergraduates; Materials about international and Russian conferences with the participation of academicians.

Regulations on the scientific and practical journal “*Bulletin of the Moscow Academy of the Investigative Committee of the Russian Federation*”, approved by the editorial board on January 23, 2017 (reference)

The main headings of the journal “Bulletin of the Moscow Academy of the Investigative Committee of the Russian Federation”

Jurisprudence

- History of the State and Law
- Criminal law and Criminology; Criminal Executive Law
- Criminal Process
- Criminalistics; Forensic Examinations; Intelligence and Tracking Activity
- Civil Law; Business Law; Family Law; International Private Law
- Judicial Activity; Prosecutorial Activities; Law Enforcement and Human

Rights Activities

Economic sciences

- Economics and Law

Psychological sciences

- Legal psychology

- Social Psychology

Documents and materials (in this heading legal documents are published)

Review

Forums, conferences, round tables